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Selostus Seuraavat toimielinten pöytäkirjat ovat kaupunginhallituksen mahdollista 

ottamista varten luettavissa www.savonlinna.fi: 
Elinkeinojaosto, 12.4.2022, 19.4.2022 
Rakennus- ja ympäristölautakunta, 20.4.2022 
Sivistyslautakunta, 21.4.2022 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Laine Janne 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee edellä olevat pöytäkirjat tiedoksi ja päättää, 
ettei niissä tehtyjä päätöksiä oteta kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 

 
Käsittely Kaupunginhallitus käsitteli pöytäkirjat seuraavasti: 
 
 Elinkeinojaosto 12.4.2022 ja 19.4.2022 
 Esteellisinä kokouksesta poistuivat pj. Anna-Kristiina Mikkonen, I 

vpj.Tuukka Suomalainen ja II vpj Sanna Metsälä (HallL 28 § 1. mom. k. 5). 
 Kaupunginhallitus valitsi yksimielisesti väliaikaiseksi puheenjohtajaksi Juha 

Kukkosen tämän asian käsittelyn ajaksi. 
 
Päätös: Kaupunginhallitus merkitsi pöytäkirjat tiedoksi ja päätti, ettei niissä tehtyjä 

päätöksiä otettu kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
 
Käsittely: Rakennus- ja ympäristölautakunta 20.4.2022 
 
Päätös Kaupunginhallitus merkitsi pöytäkirjan tiedoksi ja päätti, ettei siinä tehtyjä 

päätöksiä otettu kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
 
Käsittely: Sivistyslautakunta 21.4.2022 
 Esteellisenä kokouksesta poistui Olli-Pekka Kristiansson (HallL 28 § 1 

mom. k. 7). 
 
 Katri Ihalainen teki esittelijän esityksestä poikkeavan Tuukka Suomalaisen 

ja Kirsti Laamasen kannattaman esityksen: 
 “Esitän, että kaupunginhallitus käyttää otto-oikeutta sivistyslautakunnan 

kokouksen 21.4.2022 pykälän 80 osalta.  
 
 Palveluverkkotyöryhmän työskentelyä tulee jatkaa ja palauttaa 

asiakokonaisuus valmisteluun ennen kuntalaiskuulemisia. 
Palveluverkkotyöryhmän tulee selvittää tarkemmin talousvaikutukset 
rakennusten käytön osalta, niin suljetuiksi esitettyjen koulujen, kuin 
osittaisesti käytettävien tilojen osalta. Samoin tulee selvittää 
koulukuljetusten tehostamisen tuottamat talousvaikutukset.  

 
 Palveluverkkotyöryhmän tulee huomioida valmistelussa 

kaupunkistrategiaan kirjatut lapsiperhe myönteisyyden näkökulmat sekä 
palveluiden laadukas tuottaminen. Tarkastelussa on huomioitava muutkin 
yhteiskunnassa tapahtuvat muutokset mm väestön kasvu (maahanmuutto), 
matkailun painopistealueet ja kaavoituksen painottuminen, siitä 
näkökulmasta miten ne Savonlinnassa maantieteellisesti sijoittuvat. 



 
 Ennen kesää tulee järjestää valtuustoseminaari työryhmän esityksestä. 

Valtuusto päättää sivistystoimen palveluverkosta hallintosäännön mukaan 
ja voimassa on 25 oppilaan turvaraja. Ennen valtuustoseminaaria ei tule 
laittaa nähtäväksi eikä kuulemiskierrokselle valtuuston päätösten vastaista 
asiaa.” 

 
 Koska oli tehty esittelijän ehdotuksesta poikkeava kannatettu muutosesitys 

oli asiasta äänestettävä. 
 Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä esittelijän ehdotuksen puolesta 

annettiin 6  jaa-ääntä (Anja Backman, Jouni Koskela, Sanna Metsälä, 
Anna-Kristiina Mikkonen, Panu Peitsaro, Jorma Silvasti) ja Katri Ihalaisen 
esityksen puolesta 4 ei-ääntä (Katri Ihalainen, Juha Kukkonen, Kirsti 
Laamanen, Tuukka Suomalainen). 

 
Päätös Kaupunginhallitus merkitsi pöytäkirjan tiedoksi ja päätti, ettei siinä tehtyjä 

päätöksiä otettu kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
 
 Kirsti Laamanen ja Katri Ihalainen jättivät eriävän mielipiteensä 

pöytäkirjaan kirjattavaksi.


